
  
 Grundejerforeningen Sydskellet Øst 

 

Referat af Bestyrelsesmøde onsdag den 15. januar 2014, kl. 19.00 hos Jette, Havetoften 5  

 

Deltager: Bjarne, Steen, John, Jette, Ulla 

 
       Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra mødet d. 9. oktober 2013 – er godkendt via mail 

2. Nyt fra arbejdsgrupperne  

a. Kommunikation – Bjarne 

b. Velkommen til området – Steen 

c. Nabohjælp – Jette 

1. Bestyrelsesansvarsforsikring, status? 

d. Områdets vedligeholdelse – John 

1. Lygtepæl 

2. Manglende træer 

3. Gartnerordningen – status? 

4. Tilbud fra Colas (vedr. asfalt) og HTK (vedr. fliser) 

e. De ydre omgivelser – Ulla 

1. Støjvold 

2. Forhøjelse af grundvandniveau – hvad betyder det for os? 

3. Økonomistatus – Steen 

4. Fastelavn (2. marts 2014) – Steen / Jette 

5. Generalforsamling (12. marts 2014) - Alle 

6. 40 års jubilæum (24. maj 2014), fortsættelse af dialog fra sidst - Alle 

7. Næste møde 

8. Eventuelt 

 

Ad pkt. 1       Referat fra mødet d. 9. oktober 2013 

  Godkendelse bekræftet. 

  

Ad pkt. 2 Nyt fra arbejdsgrupperne 

                      

     a.  Kommunikation – Bjarne 

      Vedligeholdelsesnotat omtalt på sidste møde midlertidigt udsat. 

      Ny pris kr. 180,- / år for vores Hjemmeside. 

      Nytårshilsen udsendes på mail med datoer for arrangementer i grundejerforeningen.  

       

 b.  Velkommen til området – Steen 

      Ingen nye beboere at byde velkommen. 

 

 c.  Nabohjælp – Jette 

      Bestyrelsesansvarsforsikring – Jette kontakter forsikringsoplysningen, Bolius og 

      forfatteren til artiklen i Berlingske Søndag d. 16/6 2013 for at forfølge problemet 

       vedrørende forsikring. 

 

 d.  Områdets vedligeholdelse – John 

      Den skæve lygtepæl er blevet repareret.  

      

       De 4 træer på stien mellem Piletoften/Lindetoften ser ud til at bliver plantet uge 4  

      



  
 Grundejerforeningen Sydskellet Øst 

 Tilbud på gartnerordningen sendes med ud sammen med indkaldelse til general-

 forsamlingen. 

 John taler med gartneren om at få et revideret tilbud fremsendt. 

       

      Tilbud fra Colas og HTK meget tæt på bestyrelsens tidligere budget. Fra dialogen 

      med Colas/HTK rådes vi til at tage flisearealet (P-pladsene) før vi asfalterer, da 

      flisearbejdet kan skade asfalten. Desuden vurderes asfalten til at have en restlevetid 

      mellem 5 til 8 år. 

      Bjarne, Steen og John udarbejder forslag til generalforsamlingen vedrørende    

      vedligeholdelse. 

          

 e.  De ydre omgivelser – Ulla 

      Støjproblemer ifm. den ny jernbane: 

      Ulla har haft en dialog med en grundejerforening i Vallensbæk, hvor der dog ikke 

      her og nu var basis for et samarbejde omkring støjproblemet. 

      Ullas dialog med HTK peger i retning af, at den nuværende støjvold vil blive    

      forlænget i sydlig retning. 

       

                           Lukning af kildeplads: 

Mht. forhøjelse af grundvandsniveauet vil kommunen inviterer de berørte 

grundejere til møde i februar. Ulla forsøger at få lov til at deltage ved dette mødet. 

      Bestyrelsen vil på nuværende tidspunkt ikke foretage sig andet.   

 

Ad. pkt. 3 Økonomi – Steen 

      Steen omdelte foreløbigt regnskab. Dette blev debatteret. 

 

Ad. pkt. 4       Fastelavn  

    Debat om fastelavn samt opgavefordeling. 

 

Ad. pkt. 5       Generalforsamling 

   Debat om generalforsamlingen samt fastlæggelse af kommunikation / indkaldelse.        

       Opgavefordelingen blev gennemgået. 

 

Ad. pkt. 6       40 års jubilæum (24. maj 2014) 

   Forespørgsel rundsendes – hvor mange husstande ønsker at deltage?  

   Hvis der er under 25 husstande repræsenteret afholdes arrangementet ikke!   
 

Ad. pkt. 7       Næste møde 

            

  Holdes hos John 30. april 2014 kl. 19.00 

         

Ad. pkt. 8       Eventuelt 

      Debat om diverse emner. 

 

 

 

 

Som referent: John Andersen 


